
ŠMARTNO OB SAVI
Prehod za pešce prek Šmartinske

ceste pri avtobusni postaji v Hrastju
ni označen tudi po nekajletnih priza-
devanjih organov KS in delegatov v
zboru KS. Še odgovora na delegatsko
vprašanje ni mogoče dobiti. In po-
sledice? Na delo pristojnih v KS pada
neupravičena kritika, češ ne pobri-
gajo se niti za ureditev prehoda. Ča-
kajo le na nesrečo na vse prometnejši
Smartinski cesti, ko se bo končno
vendarle našel denar in bodo prišli
delavci. Za prehodse bojujemože od
uvedbe mestnega potniškega prometa
(proga št. 12). Ali je varnost občanov
vredna manj kot nekaj bane in dve
tabli?

Naša KS se je ? akcijo čiščenja oko-
Ija priključila prizadevanjem, da
Ljubljana dobi lepši videz. Na poli do
avtobusne poslajc, ob Kopni in
»kloštrski« poti se je nabralo smeli za

šest traktorskih prikolic. Sodclovali
so predvsem pionirji in člani OO
ZSMS, večjega odziva članov drugih
družbenopoliličnih in družbenih or-
ganzacij, društev in krajpov pa ni
bilo. Tudi luknje na makadamskih
cestah so začasno zasute.

Na seji sveta KS so govorili zlasti o
prej omenjeni očiščevalni akciji in
izvedbi planinskih dokumentov za
naslednje srednjeročno obdobje.
Nalog s (ega področja se bo lotila po-
sebna komisija.

lzšla je druga številka glasila
Mladi, ki je brez podarjenega papiija
in sposojenega ciklostilnega slroja s
strani KS Šmartno ne bi mogli izdati.

Krajani, pripravite star papir, ki ga
bomo pobirali sredi maja!

JOŽE DOVŽAN


